
Kano- og Kajakklubben Gudenaa
Referat, bestyrelsesmøde,

den 17. september 2024 kl. 19.00 hos Brian

Til stede: Annemette, Flemming, Jeanett, Brian, Boll, Peter, Claus, (besøg af
Henning)
Afbud fra:
Næste møde: Bestyrelsesweekend 9.-10. november

Dqagsorden:
1. Godkendelse dagsorden
2. Skift bank, godkende lån (Henning inviteret)
3. Punkter fra tidligere
4. Årsplan
5. Økonomi og medlemstal
6. Nyt fra DKF/Kommune
7. Udvalg
8. Status byggeri, fonde

- Hvilken model vælger vi???
9. Evt.

- Kontingent SUP (Peter)
- El måler sauna

Referat:
1. godkendelse af dagsorden. JA
2. Skift bank, godkende lån (Henning inviteret)

Møde med Sparekassen Danmark om støtte til foreningen, herunder
muligheden for at låne de resterende penge (samt rabat på
etableringsomkostninger.. Det forudsætter dog bankskifte til Sparekassen
Danmark.
Giver mulighed for at påbegynde byggeri i marts 2025.
Udfordringen består i at fastholde medlemstallet, så vi kan servicere lånet. Det



er derfor planen, at vi på den kommende bestyrelsesweekend lægger en plan
for, hvordan klubben kan gøres mere synlig i byen og dermed tiltrække
medlemmer.
Kontingentstigning er også en mulighed.

Bestyrelsen vedtager enstemmigt at skifte bank fra Sparekassen Kronjylland
til Sparekassen Danmark.

2.b. Forslag fra Peter om at sætte prisen korkurrencemæssigt lav for
kontingent til den kommende vinterbadesæson, som starter efter
efterårsferien. På årets generalforsamling blev det besluttet at prisen er på
400 kr pr. sæson begyndende fra 1.10 til 31.3.
Vi skal også beslutte antallet af gange om ugen, saunaen skal være tændt,
hvilket indebærer informationer fra vinterbadeudvalget. Henning tager kontakt
til vinterbadeudvalget mhp. at skrive artikler om vinterbadning.

3. Punkter fra tidligere.

ingen uafklarede punkter

4. årsplan
Arbejdsdage 21. september.

- Reparation af trailer, herunder manglende lys på den ene side.Vores
traileransvarlige Lars Riisager skal have besked om den slags, så han
kan lave det. Alternativt skal trailer til mekaniker.

- Boll køber stik til trailerlygterne inden arbejdsdagen.
- forberedelse:
- Annemette står for morgenbrød
- rengøring herreomklædning,
- vaske, pudse og polere kapkajakker.

Standerstrygning og lyserød lørdag, 5. oktober.
- Brian beretter om planer for byggeri og lån under et medlemsmøde,

Flemming sørger for pokaluddeling fra klubmesterskabet
- Jeanett køber kage til standerstrygning
- festen er der styr på



Planlægning af julefrokost lørdag den 7. december 2024.
- Festudvalget har styr på det.
- Næste år bliver datoen den 13. december 2025

Deltagelse i DKF møde i november
- ingen deltagere fra bestyrelsen

Claus indhenter bemærkelsesværdighedspokal fra Maggie i løbet af
november.

Bestyrelsesweekend.
- gennemgå årshjul
- gennemgå kommunikationsstrategi

5. Økonomi og medlemstal
ikke noget nyt, bortset fra et enkelt nyt medlem

6. Nyt fra DKF og kommunen
a. intet nyt fra DKF
b. nyligt møde med kommunen omkring badesøprojektet på

Nørrefælled
c. ny klimapris til foreninger og fælesskaber fra Randers Kommunes

bæredygtighedsudvalg. Vi har mulighed for at indstille kandidater.

7. nyt fra udvalg
a. intet nyt fra udvalg

8. Status byggeri, fonde
- Bestyrelsen er blevet enig om en plantegning for byggeriet for begge



etager med små justeringer. Brian går videre med disse overvejelser til
arkitekten.

9. Eventuelt.
- Kontingent til SUP. Skal beløbet på 900 kr. sættes ned? Er det for dyrt?

Eller er der andre grunde til, at vi har så få medlemmer?

- Elmåler på saunaen? Vi afventer, til det nye byggeri går i gang.


